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Møteprotokoll 
Hva: AK styremøte nr. 34 2018 - 2020 
Avholdt: Skype møte kl. 19.30 – 2100, Torsdag 14.november 2019 
Tilstede: Ola Evjen, Kenneth Larsen, Roar Karlsen, Anne Cathrine Enstad 
Frafall: Dagfinn Neteland 
Fra admin.: Claus Johan Ryste, Mari Hagvaag Seim 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim  
 
Sak 242 2018 - 2020   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 243 2018 – 2020  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 33 godkjennes. 
 
Sak 244 2018 – 2020  Sportslig status 
Ragnhild må bruke litt lengre tid med skaden på ski. De andre på WC damer er nå skadefri. 
Kajsa Lie vil dra alene til USA med en trener. Herrelaget vil nå dele seg i WC og EC for resten 
av sesongen. De har til nå trent sammen på alle samlinger. 
 
Sak 245 2018 – 2020  Administrativ status 
Rekruttering av markedssjef er nå i sluttfasen etter en utsettelse for å finne riktig kandidat.  
Mari skal over til økonomiavdelingen fra 1 februar 2020. Skal fortsette med økonomi 
arbeidet mot alpint. 
 
Sak 246 2018 – 2020  Økonomi status 
Mari ga status på oktober rapport med prognose.  
 
Sak 247 2018 – 2020  Oppdatering; saker siden sist 
Det er sendt inn et brev til FIS fra NSF med interesse for et WC-damerenn i Norge, i periode 
med WC i Åre. 
 
Organisasjonsutvalget har sendt ut et forslag til høring. AK skal se nærmere på forslaget før 
de sender inn sitt svar. 
 
Stabekk ønsker å arrangere SL i internasjonale kvalikrenn i SNØ-hallen i januar. AK støtter 
administrasjonen i forslag på å prøve dette. 
 
Tiltak vedr. Fluor; rapport til skistyret fra hver gren- AK vil gi sitt svar.  
 
Sak 248 2018 – 2020  AK-kretsleder samling; NM-Hafjell 
Anne Cathrine og Ola har laget klar en invitasjon til utsendelse. 


